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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Már a kisajátításoknál is kiszúrják a földtulajdonosok szemét? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt években több olyan állami és uniós forrásokból megvalósuló, gigászi méretű
infrastrukturális beruházás történt, illetve kezdődött meg, amelyeknél komoly pénzügy i
komplikációk, többletköltségek léptek fel . Gondoljunk csak Európa legdrágább
vasútvonalára, az Esztergom-Budapest vonal fejlesztésére és felújítására . Annyi pénzb ő l ,
amennyibe a beruházást került — és még a villamosítás mindig hátra van — már TGV-vel i s
lehetne közlekedni 10 perces menetid ővel ekkora távon, persze nem nálunk. A fejlesztések
tehát a nagy beruházások esetén igencsak döcögnek .

Egy másik probléma kör a hasonló méretű beruházások esetében, a kisajátítás problémája ,
melyek nem mindig a megfelelő értékben történnek . Több gazda is megkeresett az M4-e s
gyorsforgalmi út, M0-Cegléd közötti szakaszának kisajátításai végett . Az út fontosságával
természetesen mindenki tisztában van, ezzel nincs is gond. Azzal viszont már igen, hogy
kifejezetten alacsony áron történik a kisajátítás, hiszen nem számolnak azzal, a gazdákat
érintő plusz költséggel, hogy az út számos esetben parcellákat vág ketté . Ahhoz pedig, hogy
mindkét oldalt meg tudják művelni, sok-sok kilométert kell pluszban megtenniük, míg eg y
felüljárón át tudnak menni az út másik felére . Pedig a gazdák korábban felhívták a kivitelez ő
figyelmét arra, hogy hova kellene felüljárókat építeni, ezt szóban el is fogadták, ám a
megvalósításnál már eltértek tő le .

Magyar Zoltán
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdés



Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy várható-e valamilyen plus z
kártérítés, azoknak a gazdáknak, akiket hosszútávon komoly károk érnek az egyébkén t
közérdeket szolgáló kisajátításoknál ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . szeptember 14 .

Tisztelettel : Egy '

Magyar Zoltán
Jobbik
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